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Protokół Nr  15/2022 

z obrad LII sesji Rady Gminy Konopiska 

w Urzędzie Gminy Konopiska dnia 23 listopada 2022 r., 

 od godz. 1330 do godz. 1522 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Konopiska  Edward Bałdyga. W chwili otwarcia 

sesji uczestniczyło w obradach 14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Radny Marek Parandyk był 

nieobecny. Przewodniczący Rady Gminy Konopiska powitał wójta gminy Jerzego Żurka, 

zastępcę wójta Iwonę Lisek, skarbnika gminy Jadwigę Janik, sekretarza gminy Barbarę 
Ankowską - Lis, radcę prawną Wiesławę Rodak, sołtysów, radnych, kierowników referatów.  

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad 

E. Bałdyga – radni otrzymali porządek obrad.  

W związku z wątpliwościami jakie pojawiły się na połączonym posiedzeniu komisji w dniu             

23 listopada 2022 r. zgłaszam wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad punktu                   

5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nabycia nakładów na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Konopiska. 

E. Bałdyga – czy  są jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie było.   

E. Bałdyga poddał pod głosowanie wniosek formalny dotyczący wykreślenia z porządku obrad 

punktu 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nabycia nakładów na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Konopiska. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

                       „brak głosu”              1 radny (Michał Cichoń) 
 

Wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad punktu 5 Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej nabycia nakładów na nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Konopiska został przyjęty. 
 

E. Bałdyga odczytał nowy porządek obrad:             

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX, L i LI sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących                              

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Konopiska. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków 

transportowych na rok 2023. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2022-2032. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2022 rok. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 12/III/2010 Rady Gminy Konopiska z dnia 

28 grudnia 2010 r. w sprawie diet przysługujących sołtysom. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Rększowice. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska dla terenu RZ w miejscowości Wąsosz. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży  

i uczniów oraz rodziców. 

16. Sprawy różne i zapytania. 

17.  Zakończenie obrad. 

 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do nowego porządku obrad? 

Uwag nie było.   

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie nowy porządek obrad. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Rada Gminy Konopiska jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLIX, L i LI sesji Rady Gminy Konopiska. 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z XLIX sesji? 

Uwag nie było 

E. Bałdyga  poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLIX sesji. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

  

Protokół z XLIX sesji został przyjęty jednogłośnie.  

 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z L sesji? 

Uwag nie było 

E. Bałdyga  poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z L sesji 
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Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”            0 radnych 

 

Protokół z L sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LI sesji? 

Uwag nie było 

E. Bałdyga  poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LI sesji 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Protokół z LI sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Wójt Jerzy Żurek przedstawił sprawozdanie o pracy wójta między sesjami. 

E. Bałdyga – czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

P.Szczerbak – zadał pytanie dotyczące dystrybucji tabletek jodku potasu. 

Wójt – mamy zmagazynowaną odpowiednią ilość tabletek; jesteśmy proceduralnie 

przygotowani; oczekujemy na sygnał o uruchomieniu dystrybucji. 

E. Bałdyga – czy są jeszcze pytania? 

Pytań nie było. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Konopiska 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 395/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r. w sprawie 

zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Konopiska została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność gminy. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

R.Kołodziejczyk – kiedy może dojść do wykupu tego mieszkania? 

W.Rodak – wszystko zależy od notariusza. 

E. Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 396/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność gminy została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków 

transportowych na rok 2023. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 397/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r. w sprawie 

określenia stawek w podatku od środków transportowych na rok 2023 została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2023 rok. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. Na posiedzeniu w dniu 

17.11.2022 r. Komisja Finansów, Gospodarki, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

zaproponowała wprowadzenie wyższych stawek. 

Przechodzimy do głosowania wyższych stawek podatku od nieruchomości na rok 2023: 
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Pkt 1. Od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na 

sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków- stawka podatku – 1,02 zł.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 2 radnych 

  „przeciw”         9 radnych 

   „wstrzymało się”                   3 radnych 

 

Pkt 1. Od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na 

sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – stawka podatku 1,02 zł.                   

nie została przyjęta.  

 

Pkt 2. Od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych - stawka podatku – 5,79 zł. (stawka zgodna                      

z projektem uchwały) 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 5 radnych 

  „przeciw”         0 radnych 

  „wstrzymało się”                   0 radnych 

„brak głosu”         9 radnych (Janusz Benesz, Agnieszka Chmielewska,                       

Barbara Jabłońska, Jadwiga Majdzik, Andrzej Janik,                    

Robert Kołodziejczyk, Marcin Poleszczuk,                        

Anna Świtek, Piotr Wojciechowski)  

 

Pkt 2. Od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych - stawka podatku – 5,79 zł. została przyjęta. 

 

 

Pkt 5. Od budynków mieszkalnych lub ich części - stawka podatku – 0,98 zł. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 2 radnych 

  „przeciw”        12 radnych 

  „wstrzymało się”                    0 radnych 

 

Pkt 5. Od budynków mieszkalnych lub ich części - stawka podatku – 0,98 zł nie została 

przyjęta. 

 

Pkt 6. Od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej - stawka podatku – 25,74 zł. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 2 radnych 

  „przeciw”       11 radnych 

  „wstrzymało się”                       1 radny 

 

Pkt 6. Od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej - stawka podatku – 25,74 zł. nie została przyjęta. 
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Pkt 9. Od budynków pozostałych lub ich części, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego - stawka 

podatku – 7,65 zł. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 2 radnych 

  „przeciw”       11 radnych 

  „wstrzymało się”                       1 radny 

 

Pkt 9. Od budynków pozostałych lub ich części, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego - stawka 

podatku – 7,65 zł. nie została przyjęta. 

 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J. Majdzik – odczytała projekt uchwały przygotowany przez wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 398/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r.  w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok została przyjęta 

jednogłośnie. 

 
Przerwa 10 minut 

 

E. Bałdyga wznowił obrady LII sesji Rady Gminy Konopiska. 

 

Ad.9.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji rady. 

Zgłaszam wspólny wniosek komisji o ustalenie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w wysokości 34 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wspólny wniosek komisji: 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Wspólny wniosek komisji o ustalenie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w wysokości 34 zł. został przyjęty jednogłośnie. 
 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”              1 radny 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 399/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r.                         

zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi została przyjęta. 

 

Ad. 10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2022-2032. 
E. Bałdyga poprosił J. Janik o omówienie projektu uchwały. 

J.Janik przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 400/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r.                          

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2022-2032 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2022 rok. 
E. Bałdyga poprosił J. Janik o omówienie projektu uchwały. 

J.Janik przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 401/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r.                          

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 12.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 12/III/2010 Rady Gminy Konopiska                 

z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie diet przysługujących sołtysom 
E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

Proszę radnego Janusza Benesza o zabranie głosu. 

J.Benesz – jestem „za” tą uchwałą, jednakże na niejasną sytuację w sołectwie Jamki                              

i rozpoczętą procedurą wyjaśniającą zmuszony jestem „wstrzymać się” od głosu.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”             1 radny 

 

Uchwała Nr 402/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r.                          

zmieniającej uchwałę nr 12/III/2010 Rady Gminy Konopiska z dnia 28 grudnia 2010 r.                

w sprawie diet przysługujących sołtysom została przyjęta. 

 

Ad. 13.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Rększowice 
E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 403/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r. w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Rększowice została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska dla terenu RZ w miejscowości Wąsosz 
E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J. Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

Uchwała Nr 404/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r. w sprawie 

zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska dla 

terenu RZ w miejscowości Wąsosz została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 15.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży                   

i uczniów oraz rodziców. 
E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 405/LII/2022 Rady Gminy Konopiska z dnia 23 listopada 2022 r. w sprawie 

ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 16.Sprawy różne i zapytania 
E.Bałdyga – złożył podziękowania organizatorom uroczystości z okazji Święta Niepodległości 

zwłaszcza SP w Łaźcu oraz radzie sołeckiej, sołtysowi, radnej i KGW w Korzonku. 

Podziękował za inicjatywę, piękną oprawę i patriotyczne podejście do obchodów Święta 11 

Listopada. 

 
A.Świtek – czy w powstającym Domu Seniora będą mogły przebywać dorosłe osoby 

niepełnosprawne? 

Wójt – rozeznamy czy będziemy mogli pozyskać środki finansowe na funkcjonowanie Domu 

Seniora; na chwilę obecną nie mogę potwierdzić ani zaprzeczyć czy będą korzystały z obiektu 

osoby niepełnosprawne. 

 

R. Kołodziejczyk – czy podjęto decyzję o przeznaczeniu 1mln zł. które otrzymała gmina                            

w konkursie „Rosnąca odporność”? 

Wójt – pieniądze te były planowane do przeznaczenia jako wkład własny do projektu dot. 

rozbudowy urzędu gminy. Jeżeli nie dojdzie rozbudowa do skutku to przeznaczymy je na 

budowę przedszkola. 

 

A. Chmielewska – 3 listopada weszła w życie zmiana ustawy o dodatku węglowym; brak jest 

informacji na stronie internetowej. 

Wójt – informacja powinna znaleźć się na stronie internetowej. Dodatkiem węglowym zajmuje 

się GOPS w Konopiskach. 

P.Ganczarek – w chwili obecnej może być jeden piec w budynku jednak muszą być 
wyodrębnione osobne lokale mieszkalne bądź procedura wyodrębnienia osobnych lokali  musi 

być rozpoczęta do 30 listopada br. 

 

M. Owczarek – prosi o informację czy w SP w Łaźcu na kotłowni może powstać szatnia dla 

uczniów? 

Wójt – szkoła jest budynkiem użyteczności publicznej i muszą zostać spełnione wszystkie 

wymogi prawne. 
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R. Skoczylas – jest problem z oświetleniem ul. Gwiezdnej w Aleksandrii. 

J.Kielan – naprawa została zlecona. 

 

M. Cichoń – jak wygląda zakup węgla przez gminę i jego dystrybucja do mieszkańców? 

Czy wystarczy węgla dla wszystkich chętnych? 

 

I.Lisek – gmina zawarła umowę z Weglokoksem Kraj, który oferuje węgiel krajowy oraz ze 

składem węglowym, który zajmie się dystrybucją węgla do mieszkańców (przedsiębiorstwo 

„Krzyś” z siedzibą w Konopiskach przy ul. Przemysłowej 3A). W dniu dzisiejszym kierowcy 

mieli pojechać po pierwszy transport węgla na kopalnię. 
Węgla nie wystarczy dla wszystkich chętnych, gdyż został ograniczony przysługujący nam 

tonaż (brakuje ok 200 t. w 2022 r. i 200 t. w 2023 r.) 

Wójt – od kilku dni Węglokoks Kraj nie podpisuje umów z nowymi gminami. 

  

W. Bator – czy można wystąpić do ZDW o wykonanie przejścia dla pieszych na                               

ul. Częstochowskiej (na wysokości ul. Brzozowej)? 

Wójt – powstanie przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej jest zadaniem trudnym do 

realizacji. Borykamy się kilku lat z brakiem przejścia na Wygodzie. Podejmiemy działanie 

jednakże nie wiadomo czy znajdzie ono uznanie w ZDW? 

 

J. Parkitny – droga w Walaszczykach jest zniszczona. Czy była interwencja w tej sprawie? 

Wójt – pismo ws. drogi powiatowej zostało przekazane do Starostwa Powiatowego. 

 
J.Kromołowska – podziękowała radnym za podjęcie uchwały zwiększającej diety należne 

sołtysom.  

Oklaski 

J.Kromołowska – poinformowała, iż istnieje projekt wykonania szatni w SP w Łaźcu i warto                  

z niego skorzystać. 
 

E. Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było.  

  

 Ad. 17. Zakończenie obrad. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował za 

udział w sesji, zamknął obrady LII sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała do godz.1522. 

 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Niniejsza sesja była transmitowania i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urzędu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

 

   Agnieszka Rokosa                                                                        Edward Bałdyga 


